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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottságának 2023. november 22; (szerda) napján 13 óra 30 perckor Szekszárd Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatalának Polgármesteri Tárgyaló termében megtartott rendes, nyilvános üléséről/ 
 

Jelen vannak:    Bomba Gábor elnök- 
Rácz Zoltán elnökhelyettes; 

Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér bizottsági tag- 
Máté Péter bizottsági tag; 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető; (!z aljegyző 
megbízásából jegyzői megbízottként)- 
Magyar Károly igazgatóságvezető- 
dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető- 
Zsiga Marianna igazgatóságvezető- 
dr. Varga !ndrás osztályvezető; 

Kocsis !nikó osztályvezető; 

 

Meghívottak: Berlinger !ttila ügyvezető igazgató. 

 

Bomba Gábor elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy a bizottságból 4 bizottsági 
tag jelen van, a bizottság határozatképes; !z elnök az ülést 13 óra 30 perckor megnyitja. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel az alábbi új napirendi pontok nyilvános ülésre való felvételére 
vonatkozó javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott: 

• Javaslat a 6719/3 hrsz-ú ingatlan önkormányzati tulajdonba vételére 

• Javaslat a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde 
létrehozása” című projekt eszköz beszerzése vonatkozásában a textíliára (törölköző, 
ágyneműhuzat, lepedő, előke) vonatkozó árajánlatkérés indítására 

• Javaslat az Országos Futópálya Építési Program 2024 pályázat tárgyában 

• Javaslat a „TOP-6.6.1-16-SE1-2020-00004 Felnőtt háziorvosi rendelők létrehozása 
eszközbeszerzés” tárgyú ajánlatkérési eljárás eredményének jóváhagyására 

• Javaslat a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése Szekszárd 
Szőlőhegyen” és a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde 
létrehozása” című projekt eszköz beszerzése vonatkozásában kiírt közbeszerzési értékhatár 
alatti beszerzési eljárások lezárásáról szóló döntésének jóváhagyására 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a „Javaslat az „Új interaktív könyvtár és levéltár kialakítása 
Szekszárdon” elnevezésű projekt keretében az „IGY Könyvtár és MNL TV Levéltár költöztetése (MVP) 
tárgyban kiírandó közbeszerzési eljárás megindítására és az eljárás megindítására vonatkozó 
dokumentumok jóváhagyására” tárgyú napirendi pont zárt ülésre való felvételére vonatkozó 
javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
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!z elnök javaslatot tesz a napirendi pontok sorrendjére, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott; 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a bizottság napirendjének elfogadására irányuló javaslatot a 

kiegészítésekkel együtt, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi 
napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 

 

ZÁRT ÜLÉS: 
 

1. napirendi pont: 

Javaslat önkormányzati bérlakás ügyében 

(260/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető 

Meghívott: Bartal Zoltán ügyvezető igazgató 

 

2. napirendi pont: 

Javaslat az „Új interaktív könyvtár és levéltár kialakítása Szekszárdon” elnevezésű projekt keretében 
az „IGY Könyvtár és MNL TV Levéltár költöztetése (MVP) tárgyban kiírandó közbeszerzési eljárás 
megindítására és az eljárás megindítására vonatkozó dokumentumok jóváhagyására 

(274/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 

 

NYILVÁNOS ÜLÉS: 
 

3. napirendi pont: 

Forgalmi rend felülvizsgálatával kapcsolatos kérelmek 

(261/ számPú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

4. napirendi pont: 

Hozzájárulás a Szekszárd, !rany J; u; 4; sz; alatti ingatlan körüli járdák felújításához 

(256/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

5. napirendi pont: 

Szent László utca forgalmi rendjének felülvizsgálata 

(257/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 
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6. napirendi pont: 

Javaslat a reklám-rendszergazda feladatok jövőbeni ellátására 

(258. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Varga !ndrás osztályvezető 

 

7. napirendi pont: 

! Tolnatej Zrt; üzemépülete előtti forgalmi rend felülvizsgálata  

(259/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Máté Péter képviselő 

Előadó: Máté Péter képviselő 

 

8. napirendi pont: 

Javaslat a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése Szekszárd Szőlőhegyen” 
és a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde létrehozása” című 
projekt eszköz beszerzése vonatkozásában a textíliára (függöny, szőnyeg) vonatkozó árajánlatkérés 
indítására 

(262/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Kocsis !nikó osztályvezető 

 

9. napirendi pont: 

Javaslat „Óvodák felújításához kapcsolódó koncepcióterv készítése” tárgyú beszerzési eljárás 
lezárásáról szóló döntésének jóváhagyására 

(263/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 

 

10. napirendi pont: 

Javaslat Placc Ifjúsági Közösségi Tér működtetésére vonatkozó pénzügyi terv bekérésére 

(264/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

11. napirendi pont: 

Javaslat a TOP-6.1.4-16-SE1-2017-00002 azonosítószámú „Szekszárd rendezvényei infrastrukturális 
hátterének fejlesztése” című projekt vonatkozásában támogatási szerződésmódosítás 
kezdeményezésére 

(265/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Kocsis !nikó osztályvezető 
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12. napirendi pont: 

Javaslat a 6719/3 hrsz-ú ingatlan önkormányzati tulajdonba vételére 

(267/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

13. napirendi pont: 

Javaslat a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde létrehozása” 
című projekt eszköz beszerzése vonatkozásában a textíliára (törölköző, ágyneműhuzat, lepedő, 
előke) vonatkozó árajánlatkérés indítására 

(270/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Kocsis !nikó osztályvezető 

 

14. napirendi pont: 

Javaslat az Országos Futópálya Építési Program 2024 pályázat tárgyában 

(272/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 

 

15. napirendi pont: 

Javaslat a „TOP-6.6.1-16-SE1-2020-00004 Felnőtt háziorvosi rendelők létrehozása eszközbeszerzés” 
tárgyú ajánlatkérési eljárás eredményének jóváhagyására 

(273/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Kocsis !nikó osztályvezető 

 

16. napirendi pont: 

Javaslat a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése Szekszárd Szőlőhegyen” 
és a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde létrehozása” című 
projekt eszköz beszerzése vonatkozásában kiírt közbeszerzési értékhatár alatti beszerzési eljárások 
lezárásáról szóló döntésének jóváhagyására 

(275/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Kocsis !nikó osztályvezető 

 

 

A bizottság 13 óra 33 perctől 13 óra 51 percig zárt ülést tartott, majd a zárt ülés befejeztével 
nyilvános ülésen folytatja munkáját az elfogadott napirend szerint; 
 

3. napirendi pont: 

Forgalmi rend felülvizsgálatával kapcsolatos kérelmek 

(261/ számPú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 
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Máté Péter bizottsági tag: Tanya Macska, csillám dűlő, ezzel én nem csinálnék semmit, a KRESZ 
szabályozza, ha akarunk lenni táblát, egy rövid zsákutcát, előnyben részesítve azért, mert egyenesen 
van a másik úttal szemben, szerintem fölösleges, a KRESZ szabályozza, úgy gondolom, hogy ezt így kell 
hagyni, ez a javaslatom/ ! másik, az Ezerjó utca, megint csak úgy, hagynám, ahogy van, ezek túlzott 
kérések, nem is értem, hogy ezt hogy gondolják az embereknek, van, aki kéri folyamatosan, de ezt a 
helyszínt ismerem, semmi nem indokolja véleményem szerint, úgyhogy ezt mind a kettőt hagynám így, 
ahogy van, változtatás nélkül/ 
 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Gyakorlatilag nekünk is ez a véleményünk, behoztuk, mivel be kell 
hozni, főleg az Ezerjóval kapcsolatban, már elutasította a bizottság a fekvőrendőrös témát, egy 
emberről van szó, ha akar, ki tud állni/ 
 

Bomba Gábor elnök: Oké, akkor a határozati javaslatból a c) pontokat tenném föl szavazásra, ez azt 
jelenti, hogy tájékoztatjuk a kérelmezőt a kérelem elutasításáról/ Jó, kettőt szavazzunk akkor, első a 
tanyamacska, c) pont, aki egyetért vele, kérem emelje fel a kezét/  
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

327/2023; (XI;22;) határozata 

a forgalmi rend felülvizsgálatával kapcsolatos kérelemről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
GVB alcím 1/23/ pontjában meghatározott átruházott hatáskörben eljárva a Tanyamacska – Csillám 
dűlő forgalombiztonsága ügyében felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy tájékoztassa a kérelmezőt a 
kérelme elutasításáról/ 
 

Határidő: 2023; december 15; 
Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

Bomba Gábor elnök: Ezerjó utca, KRESZ tükör kihelyezés, c/) pont, tájékoztatjuk a kérelmezőt a 
kérelem elutasításáról. Aki egyetért vele, kérem emelje fel a kezét.  

 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

328/2023; (XI;22;) határozata 

a forgalmi rend felülvizsgálatával kapcsolatos kérelemről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
GVB alcím 1/23/ pontjában meghatározott átruházott hatáskörben eljárva az Ezerjó utcai KRESZ tükör 
kihelyezésével kapcsolatban felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy tájékoztassa a kérelmezőt a 
kérelme elutasításáról/ 
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Határidő: 2023; december 15; 
Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

4. napirendi pont: 

Hozzájárulás a Szekszárd, !rany J; u; 4; sz; alatti ingatlan körüli járdák felújításához 

(256/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

Bomba Gábor elnök: ! magam részéről azért hoztam be később, mert megkaptuk már a múlt héten is, 
látom, hogy vannak javaslatok a városüzemeltetés részéről is, azt hittem, hogy addig lezajlik és már 
úgy kell döntenünk róla, hogy elfogadtuk/ ! magam részéről azt a javaslatot tudnám támogatni, hogy 
akkor javíttassuk ki a dokumentumokat a Lidllel és csak utána döntsünk róla/ 
 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Volt nekünk is, meg főépítész asszonynak is egy csomó felvetése a 
tervvel kapcsolatban, mert nem stimmelt a terv leírása a rajzzal, nem volt benne olyan dolog, amit 
kértünk, illetve hát ezek, gyakorlatilag egy csomó hiba volt, amit neki telefonba elmondtak, az sem úgy 
volt, ahogy a rajzon, és ezért kértünk jó pár kiegészítést, nem is tudom 5-öt vagy 6-ot talán, elküldtük 
mind a 2 névnek, a kérelmezőnek is, meg a tervezőnek, mind a kettő visszaválaszolt, hogy november 
20-án kezdenek dolgozni, tehát most még választ várunk, illetve a 3/-nak is elküldtük, az meg nem 
válaszolt/ 
 

Máté Péter bizottsági tag: Ez a járdára vonatkozik/ Ilyen bonyolult az a járda? 

 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Nem bonyolult a járda/ ! főépítész asszony felvetette, hogy a 
kocsikat például ne kint tárolják és ne két sorban, ez volt az egyik, vagy a biciklit, úgy volt megoldva a 
bejáratnak a megközelítése északi irányból, hogy a kocsikkal meg kellett kerülni a biciklitárolót, azt 
kérték, hogy cseréljék meg, tehát ilyen típusú dolgaink voltak/ ! műszaki leírásban volt térkő, az nem 
egyezett a rajzon lévő térkővel/ 
 

Máté Péter bizottsági tag: 2 sorban, azzal a vásárlók az életét nehezíted meg, mert a hosszú útról ki 
kell húzni a kocsit bentről, 1-et meg kell várni, a 2-vel akkor gyorsított, tehát itt azért ésszerű dolgokat 
kérjünk/ 
 

Bomba Gábor elnök: Én az javaslom, várjuk meg a válaszukat és utána döntsünk/ 
 

Máté Péter bizottsági tag: Jó, várjuk meg a válaszukat/ Átküldtem nekik a terveket, a beárazott 
parkolót, végül is szereztem egy email címet a Gábor Feritől és oda elküldtem, reakció nem történt/ 
Nem tudok mit mondani én sem/ 
 

Bomba Gábor elnök: !nnyit kellene módosítani, mivel ez egy régebbi határozati javaslat, hogy azért a 
dátumokat szerintem updateljük, tehát az, hogy a javított dokumentumokat mikorra kérjük be, itt még 
22 van, akkor tegyük a jövő hétvégére/ 
 

Máté Péter bizottsági tag: ! következő bizottsági ülésre küldjék be/ 
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Bomba Gábor elnök: És ha nem tudják addig beküldeni? Nem baj, próbáljuk meg? 

 

Máté Péter bizottsági tag: Ma adjunk egy tisztességes ultimátumot, ami nem túlzott és nekünk még 
megfelel, ha nem tartják be, akkor ők nem tartották be, de tegyük meg/ 
 

Rácz Zoltán elnökhelyettes: Ha ugyanaz van, mint az Intersparnál, belül is van kívül is van, és akkor 
megoldódik mindenféle probléma/ 
 

Máté Péter bizottsági tag: Nincs akkora hely Zoli, ez egy városi, az Intersparnak 2 hektár van/ 
 

Bomba Gábor elnök: ! határozati javaslatot teszem fel szavazásra azzal, hogy a következő bizottsági 
ülésre kérnénk be az adatokat/ !ki egyetért vele, kérem emelje fel a kezét/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

329/2023; (XI;22;) határozata 

a Szekszárd, !rany J; u; 4; sz; alatti ingatlan körüli járdák felújításáról  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 4/5 és 4/6/ pontjában meghatározott hatáskörében eljárva 

 

1. egyetért a Szekszárd, !rany J/ u/ 4/ szám alatti ingatlan körüli járda felújítása kapcsán az 
előterjesztésben bemutatott kérdésekkel, észrevételekkel és felhívja a Polgármesteri Hivatalt, 
hogy ez ügyben folytasson további egyeztetést a Lidl Magyarország Bt-vel, kérje be újra a javított 
dokumentumokat. 

Határidő: 2023. november 22. 

Felelős:  Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a javított dokumentumokat és a kérdésekre adott 
beruházói válaszokat nyújtsa be döntésre a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság következő 
rendes ülésére/ 

Határidő: 2023. november 28. 

Felelős:  Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

5. napirendi pont: 

Szent László utca forgalmi rendjének felülvizsgálata 

(257/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

Máté Péter bizottsági tag: !hhoz képest, ami bent van a mellékletben, valójában sokkal hosszabbról 
lehet indítani ezt a felzárkózót/ Én úgy gondolom, hogy a skála parkoló bejáratától lehetne kezdeni a 3 
sávot, mert úgyis mindenképp meg kell szakítani, mert oda be kell tudni fordulni és onnan kikanyarodni 
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is, ami itt van a Szabolcsnak a véleménye, ezekre válaszok vannak/ Fényjelző készüléket át kell-e 

programozni? Nem kell/ !z idő nem változik, ugyanannyi ideig lesz zöld, piros, ez a kérdés okafogyott/ 
Elegendő az új balra kanyarodó forgalmi sáv a Kossuth Lajos utcától? Nem elegendő, de jelenleg se 
lehet bekanyarodni a Kossuth Lajos utcába a torlódó autók miatt, most sem lehet, ezen a helyzeten 
javítanánk és én úgy gondolom, hogy a skála parkolónál, ahol egyébként meg kell fordulni, onnan 
kellene kezdenünk a 3 sávot, a záróvonalat meg lehet szakítani a Kossuth Lajos utcánál, onnan ki nem 
kanyarodik senki, az egyirányú utca, oda csak bekanyarodás van, véleményem szerint ez így jó, ahogy 
én elképzeltem és ezt meg is tehetjük, ezt gyakorlatilag egy burkolat festéssel/ Valójában a lámpánál a 
probléma, a reakcióidő/ Nagyon sokan nézik a telefont, sajnos ezt mindannyian tudjátok, hogy ott áll 
és nem indul és nem minden esetben vagy 2/ vagy 3/ nem indul, nem veszi észre, tehát ezzel, hogy ha 
még egy sávot csinálunk, akkor ezt meggyorsítsuk, sűrítjük a sávot és utána egy része úgyis a Mátyás 
király utcára kanyarodik le, mert egy része lemegy a Mátyás Király utcába, a másik része egyenesen 
tovább/ Ez egy idő után kialakul és szerintem ezzel nagyon meggyorsítanák, a reggeli dugót 
megszüntetnénk/ 
 

Bomba Gábor elnök: ! közlekedésrendészet alapvetően támogatja, tehát jó elképzelésnek tartja, 
jónak tartják az elképzelést a rendőrségen, a Szabácsinak úrnak az osztályát kérdeztem meg, átküldtem 
nekik az anyagot, ezt a pár kérdést tette föl, amivel nekünk kell valamit kezdeni, tehát alapvetően azt 
mondják, hogy jobb forgalmi rendet fog eredményezni/ 
 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Én csak a saját véleményemet szeretném elmondani, én még ott 
megmondom őszintén, sokszor járok arra, gyalog is jártam reggelente, igazán torlódást én nem láttam, 
olyat sem láttam, hogy valaki maximum a 2/ zöldön amúgy is hosszú a zöld egyébként, maximum a 

második zöldön ne jutott volna át/ 
 

Bomba Gábor elnök: Minden másnap bedugul a körforgalomig, alig tudok kijönni, ott ácsorognak, 
próbál mindenki a pék felé menni/ 
 

Magyar Károly igazgatóságvezető: ! tervezőnek a véleményét én javaslom megnézni/ 
 

Máté Péter bizottsági tag: !zoktól az emberektől kérünk véleményt, akik ezt jónak tartották, tehát ez 
Szekszárd városba, !ndrás itt ül régóta, Szekszárd városban nagyon sok helyen változtattunk a kialakult 
forgalmi renden és mindegyik változtatás jobbá tette a közlekedést, a Szeleczky Jóska idejében sokat 
vitatkoztunk azon, hogy a posta előtt volt egy terelő, nem sáv, hanem egy sávlezárás, terelőtáblával és 
azt a táblát, amíg nem vettük ki, addig nem lehetett egyszerűen közlekedni, főleg reggel, buszok 
betorlódtak, ezt a táblát kivettük, semmiféle baleset, semmi nem történt, ezt megtettük, ugyanúgy 
saját hatáskörünkben, ahogy ezt most javaslom, és én azt javaslom, hogy ezt tegyük meg, a sávoknak 
a felrajzolásával, készüljön rá egy rajz, tervezzék meg, hogy hova fessen a festő, hogyan legyen/ !mit 
javaslok az az, hogy ha megnézzük most a felezővonal nem középen van, kicsit el van torlódva a 
záróvonal balra, tehát azt vissza kell hozni, hogy a baloldali sáv, ami ott van, ahogy rákanyarodunk az 
elég legyen, de hozzáteszem, hogy ha a bukkanó elé tesszük a stop vonalat, akkor oda már most se 
kanyarodik senki, tehát most se kanyarodik senki, mert az ív elég nagy és elég hosszú, véleményem 
szerint ezzel nem kellene várnunk, ezt csináljuk meg minél előbb, ezt a torlódást szüntessük meg, 
bejött az ősz, sokkal többen ülnek autóba, mint eddig, ha eső van, akkor még többen mennek autóval, 
viszik a gyerekeket iskolába, mindenfelé mennek, a gyakorlóiskolába, főiskolához, nagyon nagy a 
forgalom, tehát ezt szüntessük meg, záros határidőn belül és gyorsítsunk a dolgon, igaziból sok pénzbe 
nem kerül, csak egy festésbe kerül/ 
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Bomba Gábor elnök: Jó, akkor, ha nincs kérdés, vélemény, akkor a határozati javaslat az lenne, hogy 
felhívjuk a Polgármesteri Hivatalt a csomópont forgalmi rendjének megváltoztatására és a melléklet 
szerinti módosítására/ 
 

Máté Péter bizottsági tag: Én azt beletenném, a jelenlegi most nem tudom, nem skálán nevezik, minek 
nevezzük az üzletet, a parkoló bejáratától kezdődjön a 3 sáv, mivel a Kossuth Lajos utcában csak 
egyirányú az utca, tehát igaziból azt meg lehet szakítani, hogy bekanyarodjon, onnan kikanyarodó 
nincs, jelenleg nem az van a képen/ 
 

Bomba Gábor elnök: Felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a Szent László, Széchenyi, Rákóczi Ferenc 
utca csomópont forgalmi rendjét a bizottsági ülésen benyújtott melléklet szerint módosítsa azzal, hogy 
akkor a parkoló kijáratától kezdődjön a kanyarodó sáv/ !kkor aki ezzel így egyetért, kérem emelje fel a 
kezét/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

330/2023; (XI;22;) határozata 

a Szent László utca forgalmi rendjének felülvizsgálatáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 1/23/ pontjában meghatározott hatáskörében eljárva 
dönt a Szent László u/ – Széchenyi u/ – Rákóczi F/ u/ csomópont forgalmi rendjének az előterjesztésben 
részletezettek szerinti módosításáról az ülésen bemutatott, és a határozat mellékletét képező 
javaslattal, valamint azzal, hogy a 3 sáv a „Skála parkoló” bejáratától kezdődjön/  

 

Határidő: 2023. december 4. 

Felelős:  Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

6. napirendi pont: 

Javaslat a reklám-rendszergazda feladatok jövőbeni ellátására 

(258/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Varga !ndrás osztályvezető 

 

Bomba Gábor elnök: Rendszergazdai feladatok, 3 javaslat van, hosszabbítsuk meg, írjunk ki pályázatot 
vagy csináljuk mi magunk/ Ez a csináljuk mi magunk ez mennyiben szolgálná a hivatal érdekeit? Ha 
nem, akkor nem tudom, hogy miért van benne, ha nem is szeretnétek csinálni/  
 

dr; Varga !ndrás osztályvezető: Szerintünk ezek a lehetséges opciók/ 
 

Bomba Gábor elnök. Már volt előttünk, akkor is azt mondtam, hogy írjuk ki pályázatra, hátha többet 
kapunk érte/  
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Rácz Zoltán elnökhelyettes: Írjuk ki pályázatra/ 
 

Bomba Gábor elnök: Ez a „c” verzió, ezzel kapcsolatban van még plusz javaslat? Ha nincs, akkor a C-t 

teszem fel szavazásra, tehát hogy írjuk ki pályázatra/ Jó, aki egyetért vele, kérem emelje fel a kezét/  
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

331/2023; (XI;22;) határozata 

a közterületek reklámcélú hasznosításáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a közgyűlés 10/2023/ (III/2/) számú határozatában biztosított hatáskörében eljárva javasolja pályázat 
kiírását a rendszergazda feladatok ellátására 2027/ december 31/ napjáig és felhívja a Polgármesteri 
Hivatalt, hogy a pályázati kiírást jóváhagyás végett terjessze be a bizottság elé/ 

 

Határidő: 2023; november 22; 
Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

7. napirendi pont: 

! Tolnatej Zrt; üzemépülete előtti forgalmi rend felülvizsgálata  

(259/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Máté Péter képviselő 

Előadó: Máté Péter képviselő 

 

Máté Péter bizottsági tag: Szeretném, hogyha a bizottsági döntést visszavonnánk, mivel átgondolva 
és megnézve a helyszínt, sokkal egyszerűbb és balesetmentesebb az, hogyha a főút útpadka melletti 
nyomvonalat követve kivezetjük a kerékpárutat a meglévő csatlakozáshoz, minthogy ismételten 
kitesszük annak, hogy nem lehet autókkal parkolni, akadályt állítunk oda, amit esetleg félre löknek. 

Mindenképpen egy balesetveszélyt fogunk ezzel megelőzni, úgyhogy ezzel nem kellene foglalkoznunk, 
véleményem szerint a padka mellett egy kerékpárút építése, ami elhangzott. Javaslom, hogy ezt a 

határozatot vonjuk vissza, tehát ne foglalkozzunk az ott levő parkoló autókkal, valószínű, hogy ezzel 
csak javítunk a dolgon/ 
 

Rácz Zoltán elnökhelyettes: Szívesen tenném, bevallom őszintén, mert ennek a kerékpárútnak a 
nyomvonala teljesen egyenes és teljesen egyszerű, követhető, normális dolog és a múltkor is az volt 
nekem a kérdésem, javaslatom, hogy tegyen le a tejipar egy olyan tervet, parkolási rajzot, vázlatot, 
akármit, hogy mit szeretne és akkor döntsünk/ Én nem látom, megnéztem és egyszerűen nem érzem, 
hogy miért kellene a biciklivel bármit is csinálni/ 
 

Máté Péter bizottsági tag: Rögtön mutatok neked egy Google Maps képet/ 
 

Rácz Zoltán elnökhelyettes: Úgy érzem túlzottan alárendelünk mindent a tejiparnak/ 
 

Bomba Gábor elnök: Mind a ketten itt voltatok a kerékpáros egyeztetésen, mit mondott a kerékpáros 
tervező, akit megbíztunk, neki mi a véleménye? 
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Rácz Zoltán elnökhelyettes: Ezt ő nem igazán javasolta, azzal együtt meg lehet csinálni, végső soron 
csak logikátlannak tűnik nekem/ Tegyen egy javaslatot, ha azt mondja, hogy ez annyira szükséges, 
annyira logikus az egész parkolási rendszerre, hogy kellene neki, akkor nem én voltam. 

 

Máté Péter bizottsági tag: Ez a kerékpárútnak a helye, ha ideépítjük vissza, akkor ugyancsak 
elmegyünk ezen a részen, ahol nincsen/ Itt van az előző, annyi lenne, hogy ide építenénk egy 
kerékpárutat, itt van a húsipar, csomópont, itt menne végig, ugyanúgy, ahogy a másik is megy/ Nem 

tettünk ide torlaszt, eltaposták, most teszünk oda torlaszokat, legyártatjuk, az a torlasz akadályozni fog 
bennünket is, balesetveszély, ott egy beton és nekimegy, valójában teljesen fölösleges/ 
 

Bomba Gábor elnök: Lenne egy javaslatom, egy pontban, hogy most a határozatot ne vonjuk vissza, 
hanem függesszük fel a végrehajtását, ez az egyik, a kerékpárút tervezővel, akit megbíztunk, hogy 

csinálja meg, rajzoltassuk meg a nyomvonalat és akkor utána döntsünk róla, addig nem kell ezt 
végrehajtani, tehát a határozat felfüggesztésre kerül, úgyse lehet biciklizni, a határozatot is 
felfüggesztettük, viszont akkor várjuk meg az ő korrekt rajzát vagy beszéljük meg vele/ Tudom, hogy 
megépítette az új parkolóját, de akkor kérjük el tőle a terveket, hogy tervezi a parkolást, ott is látjuk 
majd mind a 2 rajzot, addig nem történik semmi, mert nem raktunk ki torlasz semmit/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

332/2023; (XI;22;) határozata 

a 281/2023 (X; 18;) számú határozat végrehajtásának visszavonásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
GVB alcím 1/23/ pontjában meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

 

1. a 281/2023/ (X/ 18/) GVB számú határozatban foglaltak végrehajtását felfüggeszti- 
 

Határidő: 2023; november 22; 
Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy vegye fel a kapcsolatot a TOLLE Zrt-vel és kérje be a 
Társaság terveit a parkolási helyzetre vonatkozóan- 
 

Határidő: 2023; december 15. 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a nyomvonal lehetséges megváltoztatását küldje meg 
véleményezés céljából az önkormányzattal szerződésben álló Bonum Via Kft-nek. 

 

Határidő: 2023; december 15; 
Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 
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8. napirendi pont: 

Javaslat a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése Szekszárd Szőlőhegyen” 
és a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde létrehozása” című 
projekt eszköz beszerzése vonatkozásában a textíliára (függöny, szőnyeg) vonatkozó árajánlatkérés 
indítására 

(262/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Kocsis !nikó osztályvezető 

 

Kocsis !nikó osztályvezető: Összeállt a műszaki tartalom, másfél milliós nettó beszerzési értékhatáron 
mozgunk, igyekeztünk az ajánlattevői kiválasztásánál közelben lévő, ezzel a profillal próbálkozó 
üzleteket meghatározni/  
 

Bomba Gábor elnök: !z ajánlattevői kört ismertesd nekünk/ 
 

Kocsis !nikó osztályvezető: Diego Kft/ Szekszárd, Recht Trade Bt/ Paks és Gedo Group Kft/ Bonyhád/ 
Szívesen veszünk ajánlattevői kört, mivel most vagyunk ennél a szakasznál/ 
 

Máté Péter bizottsági tag: Nem kell túl messzire mennünk, a Szent László utcában van egy függöny 
bolt, nem tudom mi a neve pontosan a boltnak, a feleségem rendszeresen ott vásárol, kérjük meg, ott 
van a másik a Rákóczi utcában, azt hiszem Gardénia a neve, az albán pékség mellett, ez a 2 van, ezt a 

kettőt keressük meg, kérjünk tőlük ajánlatot, ha adnak, adnak, ha nem adnak, nem adnak, de úgy 
gondolom, hogy Szekszárdon van annyi, nem hiszem, hogy a Diegonak ez nagy falat lenne/ 
 

Kocsis !nikó osztályvezető: Velük egyeztettük a műszaki tartalmat, azért tartott ilyen sokáig, szerettük 
volna a múlt hétre behozni ezt az anyagot is és a Diegot kértük fel az előminősítésre és ő vette észre, 
hogy a műszaki paraméterek nem stimmelnek, szerintük szakmai szemmel is, ez is volt az igazság, ki 
kellett menni a helyszínre az óvodába, az óvónők nyilván jót akartak, de szakmai szemmel mérték fel 
az ablakokat és a függöny nagyságokat és így bukott ki, hogy nem jó/ !ki profi, az ahogy meglátta az 
indikatív ajánlatkérést, jelezte felénk, hogy szerintük valami nem stimmel, vagy a karnist, vagy valamit 
nem jól számoltak/ 
 

Bomba Gábor elnök. Szeretnénk kiegészíteni ezzel a 2 ajánlattevővel/ !ki egyetért vele, kérem emelje 
fel a kezét/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

333/2023; (XI;22;) határozata 

a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése Szekszárd Szőlőhegyen” és a 
TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde létrehozása” című projekt 

eszköz beszerzése vonatkozásában a textíliára (függöny, szőnyeg) vonatkozó árajánlatkérés 
indításáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 16/a/, pontjában meghatározott hatáskörében eljárva  
 

1. jóváhagyja a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése Szekszárd 
Szőlőhegyen” és a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde 
létrehozása” című projekt eszköz beszerzése keretében az Óvodai és mini bölcsődei textília 
(függöny, szőnyeg) vonatkozásában kiírandó ajánlatkérés műszaki tartalmát.  

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. jóváhagyja a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése Szekszárd 
Szőlőhegyen” és a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde 
létrehozása” című projekt eszköz beszerzése keretében az Óvodai és mini bölcsődei textília 
(függöny, szőnyeg) vonatkozásában kiírandó ajánlatkérést és dönt annak megindításáról. 

 

Határidő: döntéshozatal napja  

Felelős: Bomba Gábor elnök  

 

3. a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése Szekszárd Szőlőhegyen” és a 
TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde létrehozása” című 
projekt eszköz beszerzése keretében az Óvodai és minibölcsődei textília (függöny, szőnyeg) 
vonatkozásában kiírandó ajánlatkérésre a meghívásra kerülő gazdasági szereplők körét az 

előterjesztésben foglaltak szerint határozza meg azzal a kiegészítéssel, hogy kerüljön meghívásra 
a Függöny Világ Kft Gardénia Függönyüzlet és a CONTACT Kkt. is.  

 

Határidő: döntéshozatal napja  

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

4. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a határozatban foglaltak szerint tegye meg a szükséges 
intézkedéseket a határozatban foglaltak végrehajtására/ 
   

Határidő: döntéshozatalt követő 5 munkanapon belül  
Felelős: dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

9. napirendi pont: 

Javaslat „Óvodák felújításához kapcsolódó koncepcióterv készítése” tárgyú beszerzési eljárás 
lezárásáról szóló döntésének jóváhagyására 

(263/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 
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Bomba Gábor elnök. ! határozati javaslatra szavaznánk, aki egyetért vele, kérem emelje fel a kezét/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

334/2023; (XI;22;) határozata 

„Óvodák felújításához kapcsolódó koncepcióterv készítése” tárgyú beszerzési eljárás lezárásáról 
szóló döntésének jóváhagyásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 16/ b) pontjában meghatározott hatáskörében eljárva 

 

1. dönt a B6 Építész Iroda Bt; (7100 Szekszárd, Cseri J/ u/ 5/), a VLM Építésziroda Kft; (7100 

Szekszárd, Ybl Miklós utca 3/), és a KJB Építész Kft; (7100 Szekszárd, Wosinsky Mór lakótelep 
26. fszt. 1.)ajánlatának érvényessé nyilvánításáról/ 
 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. dönt a „Óvodák felújításához kapcsolódó koncepcióterv készítése” tárgyú beszerzési eljárás 
lezárásának elfogadásáról az előterjesztés szerinti tartalommal/  
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

3. dönt a legalacsonyabb ellenszolgáltatást tartalmazó ajánlatot benyújtó, B6 Építész Iroda Bt; 
(7100 Szekszárd, Cseri J/ u/ 5/) nyertes !jánlatevőként történő kihirdetéséről, és a szerződést 
az ajánlatban szereplő vállalásoknak megfelelően megköti a. 
Szekszárdi Gyermeklánc Óvoda (7100 Szekszárd, Perczel Mór u; 2;) estében: 

 

Szekszárdi 1; Számú Óvoda Kindergarten (Szekszárd, Kölcsey ltp; 15) estében: 

 

Szekszárdi 1; Számú Óvoda Kindergarten (7100 Szekszárd, Wosinsky ltp; 4;) estében: 

Megnevezés: „Óvodák felújításához 
kapcsolódó koncepcióterv készítése” 

 

!jánlati ár 
(nettó Ft) 

ÁF! (27%) !jánlati ár 

(bruttó Ft) 

1/ Szekszárdi Gyermeklánc Óvoda (7100 
Szekszárd, Perczel Mór u/ 2/). 

1.800.000,- 486.000,- 2.286.000,- 

Megnevezés: „Óvodák felújításához 
kapcsolódó koncepcióterv készítése” 

 

!jánlati ár 
(nettó Ft) 

ÁF! (27%) !jánlati ár 

(bruttó Ft) 

2/ Szekszárdi 1/ Számú Óvoda Kindergarten 
(Szekszárd, Kölcsey ltp/ 15/). 

1.800.000,- 486.000,- 2.286.000,- 
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Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

4. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 
megtételére; 

 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős:  dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

10. napirendi pont: 

Javaslat Placc Ifjúsági Közösségi Tér működtetésére vonatkozó pénzügyi terv bekérésére 

(264/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

Bomba Gábor elnök. !rról szól a következő napirend, hogy a placcról kérjünk be gazdasági, üzleti tervi 
adatokat, amit a Gazdasági Igazgatóság készített táblázatot, ezzel kapcsolatban van-e kérdésetek? 
Ügyvezető úrnak van-e kérdése, hozzáfűzni valója? 

 

Berlinger !ttila ügyvezető igazgató: Köszönöm szépen a szót, annyit szeretnék kérni, hogy az 
előterjesztésből én hiányoltam egy dolgot, az előterjesztőre nézek, mi írtunk ezzel kapcsolatban egy 
levelet a bizottsági elnököknek, alpolgármester úrnak, amiben részletesen kifejtettük, hogy nem ilyen 

egyszerű a kérdés a Placcnál, hogy pusztán egy gazdaságossági számítás, amit természetesen 
elkészítünk, hanem itt a közművelődési rendelet, a megállapodás, ugye hozzánk sorolja és éppen a 
múlt héten volt felügyelő bizottsági ülésünk, ahol a felügyelő bizottság egyértelműen úgy döntött, hogy 
hát nem is képzeli el másnak a kezelésében, ettől függetlenül természetesen mindent megcsinálunk. 

Ugye azért azt kell tudni a placcról, hogy a városi rendezvényeknél, meg a civil szervezetek ellátásánál 
elengedhetetlen/ Tavaly volt egy nehéz telünk, ami miatt ugye áttelepítettünk számos csoportot a 
Babitsba, összeszorultunk, de idén reméljük kedvezőbb lesz a helyzet, és elég sok csoport folyamatosan 
bombáz minket, ez legalább egy 6-8 állandó ott lévő tánccsoport, művészeti, nyugdíjasklub, örömtánc 
és még sorolhatnám sokáig, akiknek ott volt évekig a helye, társasjáték klubtól kezdve nagyon sok 
minden és ugye azt is leírtuk ebben a levélben, hogy már tizenvalahány szórakozási lehetőséget kínáló 
diszkót, programot, nőnapi retro bulit, húsvéti bulit, különböző cégcsoportok rendezvényét már 
felvettük a naptárba, EON -tól kezdve sok mindenkit, itt decembertől indul egy májusig tartó 
rendezvénysorozat és én csak egyetlen egy mondatot reflektálnék a Bartina Gastro Kft/ levelére, 
egyetlenegy mondatot, főleg kollegáim felháborodását szeretném tolmácsolni. Azért az egy kicsit úgy 
erős mondat volt, hogy más városokban profi rendezvényszervezők látják el a kulturális feladatokat és 
nem a helyi művelődési ház. Én azt gondolom, hogy ez egy téves megállapítás, értelemszerűen 
egyébként mi velük is együttműködünk, városi rendezvényeken Szüreti fesztivál stb/ Örömmel vesszük, 
csak én nem tekinteném önmagában ezt csak egy bérleti szerződésnek, hogy most milyen társaság akar 

Megnevezés: „Óvodák felújításához 
kapcsolódó koncepcióterv készítése” 

 

!jánlati ár 
(nettó Ft) 

ÁF! (27%) !jánlati ár 

(bruttó Ft) 

3.  Szekszárdi 1/ Számú Óvoda Kindergarten 
(7100 Szekszárd, Wosinsky ltp/ 4/).  

2.000.000,- 540.000,- 2.540.000,- 
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egy-egy önkormányzati épületet hosszú időszakra kibérelni, de természetesen már készítjük is a 
határidőre a gazdaságossági számítást/ 
 

Bomba Gábor elnök: Ez csak a gazdasági adatok bekérése, úgyhogy, ha ez vita tárgya lesz, akkor úgyis 
meg tudjuk jobban vitatni és akkor már nem fogunk annyira sietni/ Jó, köszönöm, van-e még 
kérdésetek? Ha nincs, akkor erre szavaznánk, nem tudom határidő benne van? !zt nem néztem meg, 
a 10 munkanap az jó, elég !ttila? 

 

Berlinger !ttila ügyvezető igazgató: December 10-ét, ha nem túl sok minden bizonnyal, minden egyes 
napnak örülünk, annyi a program, de legyen a 10-e. 

 

Bomba Gábor elnök. !ki egyetért vele, kérem emelje fel a kezét/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

335/2023. (XI.22.) határozata 

Placc Ifjúsági Közösségi Tér működtetésére vonatkozó pénzügyi terv bekéréséről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet (a 
továbbiakban. SZMSZ) 1/ melléklet „! Közgyűlés állandó bizottságainak részletes feladat- és 
hatáskörei” cím, Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság (GVB) (a továbbiakban. Bizottság) alcím 22/ 
pontjában meghatározott hatáskörében eljárva  
 

1. felhívja a Szekszárdi Közművelődési Nkft-t a mellékelt táblázat kitöltésére, és az előterjesztés 
tárgyát képező egyéb lényeges pénzügyi adatok közlésére/ 

 

Határidő: 2023. december 10. 

Felelős:  Berlinger !ttila ügyvezető 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy tegye meg a szükséges további intézkedéseket az 1/ 
határozati pont alapján elkészített adatszolgáltatással kapcsolatban/  

 

Határidő:  döntéshozatalt követő 20 munkanapon belül  
Felelős:  Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

            dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

11. napirendi pont: 

Javaslat a TOP-6.1.4-16-SE1-2017-00002 azonosítószámú „Szekszárd rendezvényei infrastrukturális 
hátterének fejlesztése” című projekt vonatkozásában támogatási szerződésmódosítás 
kezdeményezésére 

(265/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Kocsis !nikó osztályvezető 
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Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér bizottsági tag elhagyta az üléstermet. Jelen van 3 fő bizottsági tag, a 
bizottság határozatképes. 
 

Kocsis !nikó osztályvezető: Utólagos jóváhagyással hoztuk be, hiszen hajt minket az elszámolás/ ! 
költségátcsoportosításnak az volt a lényege, hogy a lehető legjobban ki tudjuk használni a 
rendelkezésre álló maradvány pénzösszeget, ezt a maradvány pénzösszeget egyszer már egy 
támogatási szerződés módosítás keretében behoztuk, akkor említettem, hogy az a célja, hogy a 
maradványokból, a kisebb maradványokból nyilván, ami nem beruházás vagy eszközbeszerzést érint, 
azokból projektmenedzsment költséget tudjunk elszámolni, bért és járulékot, ami ugye az 
önkormányzatnak a költségvetését támogatja meg, hiszen áttételesen ugye a mi osztályunknak a 
dolgozóinak a bér- és járulék költsége is elszámolhatóak projektmenedzsment költség terhére egyes 
pályázatoknál/ Ebben az esetben is ez történt, jóváhagyta most már a KSZ a módosítást és mi már az 
utolsó kifizetési kérelmet is benyújtottuk, párhuzamosság költségsorok átcsoportosításával együtt, a 
kifizetési kérelemnek megfelelően a sorok is rendelkezésre álltak/ 
 

Bomba Gábor elnök. Köszönjük, akkor egy utólagos jóváhagyásról van szó, ha ezzel kapcsolatban 
kérdés, vélemény nincs, akkor a jóváhagyásról szavaznánk a kiküldött határozati javaslat pontjaival/ !ki 
egyetért vele, kérem emelje fel a kezét/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

336/2023; (XI;22;) határozata 

a „TOP-6.1.4-16-SE1-2017-00002 azonosítószámú „Szekszárd rendezvényei infrastrukturális 
hátterének fejlesztése” című projekt vonatkozásában támogatási szerződésmódosítás 

kezdeményezéséről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 17/2) a/ pontjában meghatározott hatáskörben eljárva  

 

1. dönt a TOP-6.1.4-16-SE1-2017-00002 azonosítószámú „Szekszárd rendezvényei 
infrastrukturális hátterének fejlesztése” című projekt vonatkozásában támogatási 
szerződésmódosítás kezdeményezésének utólagos jóváhagyásáról 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős:  Bomba Gábor elnök 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy az 1/ pontban foglaltak alapján tegye meg a további 
szükséges intézkedéseket 

 

Határidő:  döntéshozatal napját követő 5 napon belül 
Felelős:  dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető, Kocsis !nikó osztályvezető 
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12. napirendi pont: 

Javaslat a 6719/3 hrsz-ú ingatlan önkormányzati tulajdonba vételére 

(267/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

Bomba Gábor elnök. Erről már döntött a Gazdasági bizottság, hogy kisajátítjuk ezt a területet/ 
 

dr; Varga !ndrás osztályvezető: Igen, lehet, hogy már harmadszor van a bizottság előtt ez a téma, 
gyakorlatilag arról döntött a bizottság, hogy támogatja az önkormányzati tulajdonba vételét, aztán 
készült egy ingatlanforgalmi értékbecslés, azt visszahozzuk a bizottság elé, az ingatlanforgalmi  
értékbecslésben meghatározott értéknek az 50%-a mértékéig tettünk a bizottság döntése alapján 
ajánlatot a tulajdonosnak, ez a 713/000 Ft, ezt a 713/000 forintos vételár ajánlatot ugye a tulajdonos 
elfogadta, ezért hoztuk most vissza a bizottság elé, hogy akkor a végleges döntést e tekintetben meg 
tudja hozni, illetve megjelöltük azt az előirányzatot, aminek a terhére ezt a vételárat ki lehet fizetni, 
teljesíteni lehet, nem lesz szükség kisajátításra, egy normál adásvételi szerződés keretében szerzi meg 
az önkormányzat a tulajdonjogot/ 
 

Bomba Gábor elnök. Jó, ezzel kapcsolatban van-e kérdésetek? Ha nincs, akkor aki egyetért vele, kérem 
emelje fel a kezét/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

337/2023; (XI;22;) határozata 

a Szekszárd 6719/3 hrsz-ú ingatlan önkormányzati tulajdonba vételéról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 1/12/ pontjában meghatározott hatáskörben eljárva 

 

1. hozzájárul a Szekszárd 6719/3 hrsz-ú, 222 m2 nagyságú, kivett beépítetlen terület megnevezésű 
ingatlan önkormányzati tulajdonba vételéhez 713/000 Ft, azaz hétszáztizenháromezer forint 
vételáron a 2023/ évi költségvetési rendelet 5/ melléklet „Városüzemeltetés beruházásai” 
előirányzat terhére/ 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt az adásvételi szerződés 1/ pontban rögzített feltétellel történő 
előkészítésére/ 

 

Határidő: 2023; december 15; 
Felelős: dr; Bagó !nita osztályvezető 

   dr; Varga !ndrás osztályvezető 
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3. felhívja az alpolgármestert az adásvételi szerződés aláírására/  
 

Határidő: 2023; december 31; 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

13. napirendi pont: 

Javaslat a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde létrehozása” 
című projekt eszköz beszerzése vonatkozásában a textíliára (törölköző, ágyneműhuzat, lepedő, 
előke) vonatkozó árajánlatkérés indítására 

(270/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Kocsis !nikó osztályvezető 

 

Kocsis !nikó osztályvezető: Textíliákat bontottuk ketté, hiszen, aki függönyökkel foglalkozik, az sajnos 

nem szerez be, vagy nem tart készleten ágyneműt és egyéb ilyen drapériákat, így nehézkessé vált volna 
egy-egy részajánlati körben kiírni ezt a kis árajánlatkérést. Most megbontottuk ketté, ugye az egyiket 
már jóváhagyta a bizottság, hogy indíthatjuk és akkor ez a párja, tulajdonképpen nettó 333/000 forintos 
becsült értékről van szó, csupán a bölcsődének van szüksége ágyneműgarnitúrák és előkép 
beszerzésére, hiszen az óvodában tradicionálisan a szülők biztosítják ezeket a kiegészítő termékeket, a 
gyerek az ágyneműt is hozza az óvodában alváshoz, az ajánlattevői kör szintén most szűk, olyan cégeket 
igyekeztünk meghívni, akik eredetileg a textília iránt érdeklődtek és itt is szívesen veszünk, hogyha van 
az ajánlattevői kör bővítésére ötlet, cégeket/ 
 

Máté Péter bizottsági tag: A KT-Dinamicnak van varrodája, ők ezt megvarrnák, nem tudom hány 
darabról beszélünk, amikor volt ez a maszk a Covid idején, akkor a KT-Dinamic varrt maszkot. Nem 

voltak rosszak, egyszerű gézből, teljesen jók voltak/ Őket be kellene vonni ebbe/ 
 

Kocsis !nikó osztályvezető: Mellékeltük ugye a kis táblázatot a műszaki tartalommal együtt, nem túl 
nagy mennyiség, hiszen 2 kisebb csoport fog indulni, csak a bölcsődénél szükségesek ezek az eszközök, 
vagy hát ezek a termékek/ 
 

Bomba Gábor elnök. ! Neobabytől is kérhetnénk be, biztos, hogy ő is forgalmaz, legalább szekszárdiak, 
meg a KT-Dinamic. 

 

Kocsis !nikó osztályvezető: Egészségügyi okok miatt azért ezeknek főzhető alapanyagúaknak kell 
lenniük, magasabb, mint a kiskereskedelmi fogyasztásban, legalább 90 fokot bírni kell/ Itt azért higiéniai 
előírásoknak meg kell felelni/ 
 

Máté Péter bizottsági tag: A KT-Dinamic hogyan áll a költözéssel? 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Írtam az ügyvezetőnek, aki arról tájékoztatott, hogy a 
felügyelőbizottságnál van a javaslatcsomaga/ 
 

Máté Péter bizottsági tag: Ezt kérjük el/ 
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Rendben.  
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Bomba Gábor elnök: Kiegészítenénk az ajánlattevői kört az előbb felsorolt két céggel, aki egyetért vele, 

az tegye fel a kezét/ ! Neobaby legfeljebb nem ad ajánlatot, ha nem tudja teljesíteni, de legalább 
próbáljuk meg, ha már szegeditől, meg mindenhonnan kérünk, legalább a helybelieket ne hagyjuk ki/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

338/2023; (XI;22;) határozata 

TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde létrehozása” című projekt 
eszköz beszerzése vonatkozásában a textíliára (törölköző, ágyneműhuzat, lepedő, előke) vonatkozó 

árajánlatkérés indításáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 16/a/, pontjában meghatározott hatáskörében eljárva  
 

1. jóváhagyja a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde 
létrehozása” című projekt eszköz beszerzése keretében a mini bölcsődei textília (törölköző, 
ágyneműhuzat, lepedő, előke) vonatkozásában kiírandó ajánlatkérés műszaki tartalmát.  

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. jóváhagyja a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde 
létrehozása” című projekt eszköz beszerzése keretében a mini bölcsődei textília (törölköző, 
ágyneműhuzat, lepedő, előke) vonatkozásában kiírandó ajánlatkérést és dönt annak 
megindításáról. 

 

Határidő: döntéshozatal napja  

Felelős: Bomba Gábor elnök  

 

 

3. a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde létrehozása” című 
projekt eszköz beszerzése keretében a minibölcsődei textília (törölköző, ágyneműhuzat, 
lepedő, előke) vonatkozásában kiírandó ajánlatkérésre a meghívásra kerülő gazdasági 
szereplők körét az előterjesztésben foglaltak szerint határozza meg azzal a kiegészítéssel, hogy 
kerüljön meghívásra a KT-Dinamic Nonprofit Kft/ és a Naobaby Babafelszerelési Szakáruház is/ 

 

Határidő: döntéshozatal napja  

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

4. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a határozatban foglaltak szerint tegye meg a szükséges 
intézkedéseket a határozatban foglaltak végrehajtására/ 

 

Határidő: döntéshozatalt követő 5 munkanapon belül  
Felelős: dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 
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14. napirendi pont: 

Javaslat az Országos Futópálya Építési Program 2024 pályázat tárgyában 

(272/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 

 

dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető: ! program minden évben meghirdetésre kerül, kell hozzá önerő, 
én úgy tudom, hogy nincs forrásunk rá egyelőre, rövid a benyújtási határidő, viszont nagyon jó lenne, 
hogyha készülne ezzel kapcsolatban valamiféle terv, koncepcióterv, amit bárhol, bármikor elő lehet 
rántani a fiókból/ Ez az előterjesztés erről szólna, hogy készüljünk föl, hogy jövő ilyenkor, esetleg van 
tervünk, amit be tudunk nyújtani és tudunk pályázni, ha forrás is van rá/ ! javaslatot, nyilván az OKSI 
mondja ki, meg egyebek, de szerény véleményem szerint nagyszerű lenne rá mondjuk akár a 4000/13-

as, amikor majd a Tudásközpont mellett a miénk lesz ez a terület, ezt a javaslatot szerettem volna 
elmondani és úgy, hogy ha egyéb attrakcióra tudunk mondjuk Top pluszba pályázni, ha van pénzünk, 
akkor valamit megvalósítunk és célszerűen azt vesszük körbe, a futópályának körbe kell érni, lehet 8-

as alakú, de össze kell kötni, tehát kell, hogy legyen egy ovális íve is/ Ennyi még az információ, hogy 
nyilván a 8-as alak az tud hosszabb lenni és arra lehet több forrást szerezni/ 50% a támogatás/ 
 

Bomba Gábor elnök. Visszatérhet-e önmagában vagy nem? Nem volt akkor még egyértelmű válasz az 
OKSI ülésen, én azt tudom, hogy ők várják erre a választ/ 
 

dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Ez a válasz/ 
 

Bomba Gábor elnök. De most nem ott vagyunk, csak ők várják/ 
 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Tehát lehet ovális és össze kell kötni, tehát nem elég a 8-as alak. 

 

Máté Péter bizottsági tag: Kiegészítőm az lenne, hogy a helyszínre kérjük fel a Városüzemeltetési 
Műszaki Igazgatóságot, hogy tegyenek javaslatot, nekem például van is egy javaslatom, a Dienes 
iskolások rendszeresen kint futnak a játszótéren, az energiaparkban, úgyhogy az energiaparkhoz 

hozzáépítenénk körbe egy futópályát, akkor a városközpontban csináltunk egy futópályát, ezzel az 
iskolának is segítettünk, mert az iskolának ugye ez gond, hogy nincs ilyen területe, a gyerekek nevezik 
Dienes futásnak, 3 gyerekem járt ide, most a 4/ az unokám, aki ugyanúgy oda jár és úgy gondolom, 
hogy az iskola mellé oda csináljunk egy ilyen pályát, ne az Interspar mellé/ 
 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető. Én ezt elfogadom, nekem az nem szimpatikus, nem zöld nekem, 
ha valaki autóval jár futni, legyen bent a városban, az emberek közelében/ 
 

Bomba Gábor elnök. !kkor visszatérnénk a napirendhez, jó, az, hogy kiválasszuk még nem volt 
tervben, arról döntenénk, hogy készüljön egy terv, akkor a helyszínre tegyen javaslatot a 
Városüzemeltetés és egyébként meg majd az OKSI döntsön róla, az összes helyszín ismeretében. Ez 

lenne a határozatban/ !ki egyetért vele/ kérem emelje fel a kezét/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

339/2023; (XI;22;) határozata 

az Országos Futópálya Építési Program pályázat tárgyában 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
az Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az Önkormányzat Szervezeti és 
Működési Szabályzatáról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet, Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottság 16/ a) pontjában rögzített hatáskör alapján 

 

1. javasolja futópálya kialakítását Szekszárdon, valamint dönt megvalósíthatósági tanulmány 
elkészítéséről a kijelölt helyszínhez kapcsolódóan. 

 

Határidő: 2023. november 22. 

Felelős:  Bomba Gábor elnök 

 

2. felkéri a Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóságot, hogy a futópálya lehetséges 
helyszínére tegyen javaslatot- 

 

Határidő: 2023. december 31. 

Felelős:  Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

3. felkéri az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságot, hogy a 2/) pontban foglaltak megvalósulását 
követően döntsön a helyszín kiválasztásáról- 

 

Határidő: 2024; január 31; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

4. dönt a megvalósíthatósági tanulmány saját költségvetésből történő finanszírozásról az 

önkormányzat 2024/ évi költségvetése terhére/ 
 

Határidő: 2023. november 22. 

Felelős:  Bomba Gábor elnök 

 

5. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére/ 
 

Határidő: 2023. december 31. 

Felelős:  Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 

 

15. napirendi pont: 

Javaslat a „TOP-6.6.1-16-SE1-2020-00004 Felnőtt háziorvosi rendelők létrehozása eszközbeszerzés” 
tárgyú ajánlatkérési eljárás eredményének jóváhagyására 

(273/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Kocsis !nikó osztályvezető 

 

Kocsis !nikó osztályvezető: Bejöttek az ajánlatok, lebonyolítottuk az eljárást, múlt héten fogadtuk el 
az ajánlattevői kört, látszik az ajánlatokból, hogy a legalacsonyabb ajánlattevő az Extra Kft/ és vele 
szeretnénk szerződést kötni, ha a bizottság is jóváhagyja/ 
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Bomba Gábor elnök. ! határozati javaslatot tenném fel minden pontjával együtt szavazásra, aki 
egyetért vele, kérem emelje fel a kezét/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

340/2023; (XI;22;) határozata 

„TOP-6.6.1-16-SE1-2020-00004 Felnőtt háziorvosi rendelők létrehozása eszközbeszerzés” tárgyú 
ajánlatkérési eljárás eredményének jóváhagyásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 16/ a), e) pontjában meghatározott hatáskörében eljárva 

 

1. dönt a „TOP-6.6.1-16-SE1-2020-00004 Felnőtt háziorvosi rendelők létrehozása 
eszközbeszerzés” tárgyú ajánlatkérési eljárás vonatkozásában a legalacsonyabb 

ellenszolgáltatást tartalmazó ajánlatot benyújtó, REXTRA Kft (7633 Pécs, Erkel Ferenc u/6/a/) 
nyertes !jánlatevőként történő kihirdetéséről és a megrendelő jóváhagyásáról- 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 
megtételére- 
 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős:  dr; Biró Gyula aljegyző 

 

16. napirendi pont: 

Javaslat a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése Szekszárd Szőlőhegyen” 
és a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde létrehozása” című 
projekt eszköz beszerzése vonatkozásában kiírt közbeszerzési értékhatár alatti beszerzési eljárások 
lezárásáról szóló döntésének jóváhagyására 

(275/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Kocsis !nikó osztályvezető 

 

Bomba Gábor elnök: A következő az a kiosztott előterjesztés, értékhatár alatti beszerzési eljárás 
lezárásáról szóló döntés jóváhagyása/ ! lényeg, hogy eredményes volt mindegyik ajánlatkérés, nem 
maradt ki semmi, mindenhol van nyertes, beleférünk az összeggel, ez a fontos/ Ezen  kívül van-e még 
kérdésetek? Ha nincs, akkor a kiosztott határozati javaslatokra szavaznánk/ 3 határozat, mindegyikről 
külön kell szavazni/ 
 

Bomba Gábor elnök. !z egyes határozati javaslatra szavazzunk/ 
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!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

341/2023; (XI;22;) határozata 

a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése Szekszárd Szőlőhegyen” és a 
TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde létrehozása” című projekt 

eszköz beszerzése vonatkozásában kiírt közbeszerzési értékhatár alatti beszerzési eljárások 
lezárásáról szóló döntésének jóváhagyására 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 16/b) pontjában meghatározott hatáskörében eljárva  
 

 

 

1. érvénytelenné nyilvánítja a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda 
fejlesztése Szekszárd Szőlőhegyen” és a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú 
„Szőlőhegyi mini bölcsőde létrehozása” című projekt eszköz beszerzése keretében az Óvodai 
és minibölcsődei játékok vonatkozásában kiírt közbeszerzési értékhatár alatti meghívásos 
pályázati eljárásban a  „Quatro-Sport” Kft; (6000 Kecskemét, Csongrádi u; 3;) !jánlattevő 
ajánlatát, mivel ajánlata egyéb módon nem felel meg az árajánlattételi felhívásban és a 
dokumentációban meghatározott feltételeknek. 

 

Határidő: döntéshozatal napja  

Felelős: Bomba Gábor elnök  

 

2. jóváhagyja a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése Szekszárd 
Szőlőhegyen” és a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde 
létrehozása” című projekt eszköz beszerzése keretében az Óvodai és minibölcsődei játékok 

vonatkozásában kiírt közbeszerzési értékhatár alatti meghívásos pályázati eljárás eredményes 
lezárását.   

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

3. érvényessé nyilvánítja a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése 
Szekszárd Szőlőhegyen” és a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini 
bölcsőde létrehozása” című projekt eszköz beszerzése keretében az Óvodai és minibölcsődei 
játékok vonatkozásában kiírt közbeszerzési értékhatár alatti meghívásos pályázati eljárásban 
a Balázs-Diák Kft; (1138 Budapest Szekszárdi utca 12/!), a K;W;H; Marketing, Consulting, 
Trading Korlátolt Felelősségű Társaság (9200 Mosonmagyaróvár Várallyai György utca 3;) és 
a CPM Mobilier Korlátolt Felelősségű Társaság (6100 Kiskunfélegyháza Kasza Utca 5;) 
!jánlattevők ajánlatát, mivel ajánlatuk mindenben megfelel az árajánlattételi felhívás és 
egyéb dokumentumaiban meghatározott feltételeknek, a szerződés teljesítésére alkalmas, 
érvényes ajánlatot nyújtottak be/ 
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Határidő: döntéshozatal napja  

Felelős: Bomba Gábor elnök  

 

4. dönt a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése Szekszárd 
Szőlőhegyen” és a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde 
létrehozása” című projekt eszköz beszerzése keretében az Óvodai és minibölcsődei játékok 
vonatkozásában kiírt közbeszerzési értékhatár alatti meghívásos pályázati eljárásban a K.W.H. 

Marketing, Consulting, Trading Korlátolt Felelősségű Társaság (9200 Mosonmagyaróvár 
Várallyai György utca 3;) nyertes ajánlattevőként történő kihirdetéséről az ajánlata szerinti 
kondíciókkal, tekintettel arra, hogy ajánlata mindenben megfelel az árajánlattételi felhívás és 
egyéb dokumentumaiban meghatározott feltételeknek, a szerződés teljesítésére alkalmas, 
érvényes ajánlatot nyújtott be, valamint a legalacsonyabb összegű nettó ajánlati ár értékelési 
szempont alapján a legkedvezőbb ajánlatot nyújtotta be/ 

 

Megnevezés 

JÁTÉKOK 

!jánlati ár  
(nettó Ft) 

ÁF!  
(nettó Ft) 

!jánlati ár  
(bruttó Ft) 

Óvodai játékok: 1.853.563,- Ft 484.206,- Ft 2.337.769,- Ft 

Minibölcsődei játékok: 1.966.296,- Ft 530.900,- Ft 2.497.196,- Ft 

Egyösszegű ajánlati ár - Óvodai és 
Minibölcsődei játékok mindösszesen: 3.819.859,- Ft 1.015.106,- Ft 4.834.965,- Ft 

 

Határidő: döntéshozatal napja  

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

5. dönt a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése Szekszárd 
Szőlőhegyen” és a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde 
létrehozása” című projekt eszköz beszerzése keretében az Óvodai és minibölcsődei játékok 
vonatkozásában kiírt közbeszerzési értékhatár alatti meghívásos pályázati eljárásban a K.W.H. 

Marketing, Consulting, Trading Korlátolt Felelősségű Társaság (9200 Mosonmagyaróvár 
Várallyai György utca 3;) nyertes ajánlattevővel a szerződés megkötéséről/ 

   

Határidő: döntéshozatal napja  

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

6. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy tegye meg a szükséges intézkedéseket a határozattal 
kapcsolatos eljárási cselekmények vonatkozásában. 

   

Határidő: döntéshozatalt követő 5 munkanapon belül  
Felelős: dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

Bomba Gábor elnök. ! kettes határozati javaslatra szavazzunk/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

 

 

 



 

   

26 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

342/2023; (XI;22;) határozata 

a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése Szekszárd Szőlőhegyen” és a 
TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde létrehozása” című projekt 

eszköz beszerzése vonatkozásában kiírt közbeszerzési értékhatár alatti beszerzési eljárások 
lezárásáról szóló döntésének jóváhagyására 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 16/b/ pontjában meghatározott hatáskörében eljárva  
 

1. jóváhagyja a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése Szekszárd 
Szőlőhegyen” és a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde 
létrehozása” című projekt eszköz beszerzése keretében az Óvodai és minibölcsődei udvari 
játékok, egyéb eszközök vonatkozásában kiírt közbeszerzési értékhatár alatti meghívásos pályázati 
eljárás eredményes lezárását.  

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. érvényessé nyilvánítja a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése 
Szekszárd Szőlőhegyen” és a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini 
bölcsőde létrehozása” című projekt eszköz beszerzése keretében az Óvodai és minibölcsődei 
udvari játékok, egyéb eszközök vonatkozásában kiírt közbeszerzési értékhatár alatti meghívásos 
pályázati eljárásban  a Balázs-Diák Kft; (1138 Budapest Szekszárdi utca 12/!), a K;W;H; 
Marketing, Consulting, Trading Korlátolt Felelősségű Társaság (9200 Mosonmagyaróvár 
Várallyai György utca 3;) és a CPM Mobilier Korlátolt Felelősségű Társaság (6100 
Kiskunfélegyháza Kasza Utca 5;) !jánlattevők ajánlatát, mivel ajánlatuk mindenben megfelel az 
árajánlattételi felhívás és egyéb dokumentumaiban meghatározott feltételeknek, a szerződés 
teljesítésére alkalmas, érvényes ajánlatot nyújtottak be. 

 

Határidő: döntéshozatal napja  

Felelős: Bomba Gábor elnök  

 

3. dönt a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése Szekszárd Szőlőhegyen” 
és a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde létrehozása” című 
projekt eszköz beszerzése keretében az Óvodai és minibölcsődei udvari játékok, egyéb eszközök 

vonatkozásában kiírt közbeszerzési értékhatár alatti meghívásos pályázati eljárásban K.W.H. 

Marketing, Consulting, Trading Korlátolt Felelősségű Társaság (9200 Mosonmagyaróvár 
Várallyai György utca 3;) nyertes ajánlattevőként történő kihirdetéséről az ajánlata szerinti 
kondíciókkal, tekintettel arra, hogy ajánlata mindenben megfelel az árajánlattételi felhívás és 
egyéb dokumentumaiban meghatározott feltételeknek, a szerződés teljesítésére alkalmas, 
érvényes ajánlatot nyújtott be, valamint a legalacsonyabb összegű nettó ajánlati ár értékelési 
szempont alapján a legkedvezőbb ajánlatot nyújtotta be: 
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Megnevezés 

UDV!RI JÁTÉKOK, EGYÉB ESZKÖZÖK 

!jánlati ár  
(nettó Ft) 

ÁF!  
(nettó Ft) 

!jánlati ár  
(bruttó Ft) 

Óvodai udvari játékok, egyéb eszközök: 618.964,- Ft 167.120,- Ft 786.084,- Ft 

Minibölcsődei udvari játékok, egyéb 
eszközök: 5.137.590,- Ft 1.387.149,- Ft 6.524.739,- Ft 

Egyösszegű ajánlati ár - Óvodai és 
Minibölcsődei udvari játékok, egyéb 

eszközök mindösszesen: 
5.756.554,- Ft 1.554.269,- Ft 7.310.823,- Ft 

 

Határidő: döntéshozatal napja  

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

4. dönt a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése Szekszárd Szőlőhegyen” 
és a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde létrehozása” című 
projekt eszköz beszerzése keretében az Óvodai és minibölcsődei udvari játékok, egyéb eszközök 

vonatkozásában kiírt közbeszerzési értékhatár alatti meghívásos pályázati eljárásban a K.W.H. 

Marketing, Consulting, Trading Korlátolt Felelősségű Társaság (9200 Mosonmagyaróvár 
Várallyai György utca 3;) nyertes ajánlattevővel a szerződés megkötéséről. 

   

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

5. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy tegye meg a szükséges intézkedéseket a határozattal 
kapcsolatos eljárási cselekmények vonatkozásában/ 

   

Határidő: döntéshozatalt követő 5 munkanapon belül  
Felelős: dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

Bomba Gábor elnök. ! hármas határozati javaslatra szavazzunk/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

343/2023; (XI;22;) határozata 

a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése Szekszárd Szőlőhegyen” és a 
TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde létrehozása” című projekt 

eszköz beszerzése vonatkozásában kiírt közbeszerzési értékhatár alatti beszerzési eljárások 
lezárásáról szóló döntésének jóváhagyására 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 16/b/ pontjában meghatározott hatáskörében eljárva  
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1. jóváhagyja a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése Szekszárd 
Szőlőhegyen” és a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde 
létrehozása” című projekt eszköz beszerzése keretében az Óvodai és minibölcsődei bútorok 

vonatkozásában kiírt közbeszerzési értékhatár alatti meghívásos pályázati eljárásban eredményes 
lezárását.  

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. érvényessé nyilvánítja a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése 
Szekszárd Szőlőhegyen” és a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini 
bölcsőde létrehozása” című projekt eszköz beszerzése keretében az Óvodai és minibölcsődei 
bútorok vonatkozásában kiírt közbeszerzési értékhatár alatti meghívásos pályázati eljárásban a 
„HOR” Kereskedelmi és Szolgáltató Zártkörű Részvénytársaság (1076 Budapest, Péterfy Sándor 
utca 7. fszt. 1.), Meixner Csaba E.V. (1151 Budapest, Kossuth utca 15. IV/8.), a K.W.H. Marketing, 

Consulting, Trading Korlátolt Felelősségű Társaság (9200 Mosonmagyaróvár Várallyai György 
utca 3;) és a CPM Mobilier Korlátolt Felelősségű Társaság (6100 Kiskunfélegyháza Kasza Utca 5;) 
!jánlattevők ajánlatát, mivel ajánlatuk mindenben megfelel az árajánlattételi felhívás és egyéb 
dokumentumaiban meghatározott feltételeknek, a szerződés teljesítésére alkalmas, érvényes 
ajánlatot nyújtottak be. 

 

Határidő: döntéshozatal napja  

Felelős: Bomba Gábor elnök  

 

3. dönt a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése Szekszárd Szőlőhegyen” 
és a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde létrehozása” című 
projekt eszköz beszerzése keretében az Óvodai és minibölcsődei bútorok vonatkozásában kiírt 
közbeszerzési értékhatár alatti meghívásos pályázati eljárásban a K.W.H. Marketing, Consulting, 

Trading Korlátolt Felelősségű Társaság (9200 Mosonmagyaróvár Várallyai György utca 3;) 

nyertes ajánlattevőként történő kihirdetéséről az ajánlata szerinti kondíciókkal, tekintettel arra, 
hogy ajánlata mindenben megfelel az árajánlattételi felhívás és egyéb dokumentumaiban 
meghatározott feltételeknek, a szerződés teljesítésére alkalmas, érvényes ajánlatot nyújtott be, 
valamint a legalacsonyabb összegű nettó ajánlati ár értékelési szempont alapján a legkedvezőbb 
ajánlatot nyújtotta be: 

 

Megnevezés 

BÚTOROK 

!jánlati ár  
(nettó Ft) 

ÁF!  
(nettó Ft) 

!jánlati ár  
(bruttó Ft) 

Óvodai bútorok: 3.341.541,- Ft 902.216,- Ft 4.243.757,- Ft 

Minibölcsődei bútorok: 4.193.445,- Ft 1.132.230,- Ft 5.325.675,- Ft 

Egyösszegű ajánlati ár - Óvodai és 
Minibölcsődei bútorok mindösszesen: 7.534.986,- Ft 2.034.446,- Ft 9.569.432,- Ft 

 

Határidő: döntéshozatal napja  

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

4. dönt a TOP-6.2.1-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Óvoda fejlesztése Szekszárd Szőlőhegyen” 
és a TOP-6.2.1-19-SE1-2019-00001 azonosítószámú „Szőlőhegyi mini bölcsőde létrehozása” című 
projekt eszköz beszerzése keretében az Óvodai és minibölcsődei bútorok vonatkozásában kiírt 
közbeszerzési értékhatár alatti meghívásos pályázati eljárásban a K.W.H. Marketing, Consulting, 
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Trading Korlátolt Felelősségű Társaság (9200 Mosonmagyaróvár Várallyai György utca 3;) 
nyertes ajánlattevővel a szerződés megkötéséről; 

   

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

5. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy tegye meg a szükséges intézkedéseket a határozattal 
kapcsolatos eljárási cselekmények vonatkozásában/ 

   

Határidő: döntéshozatalt követő 5 munkanapon belül  
Felelős: dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

Bomba Gábor elnök: ! bizottsági ülés végére értünk/ Köszönöm mindenkinek a részvételt/ 
 

További hozzászólás nem hangzott el, így az elnök a nyilvános ülést 14 óra 40 perckor berekeszti.  

 

K.m.f 

 

Máté Péter 

jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

Készítette: 
 

dr; Holczer Mónika 

  jegyzőkönyvvezető 

  

Bomba Gábor 

elnök 

Ellenjegyezte: 

 

dr; Biró Gyula 

aljegyző 


